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Fråga till KSO vid kommunfullmäktige 2024-09-26. 

 
Förutsättningar för ombyggnation av lokal för förskola i Bispgården. 
 
I underlagen till beslutet om att uppdra åt kommundirektören att gå vidare med 
upphandling av ombyggnation för del av Nipängen står det att Småfolkets förskola 
inte är ändamålsenlig för förskoleverksamhet.  
Vad styrker det påståendet? 
 
Vidare står det att det vid myndighetskontroller framkommit omfattande brister i 
lokalen och att det krävs omfattande renoveringar och åtgärder för att få lokalen i 
godtagbart skick.  
Vilka brister har framkommit? 
Vilka renoveringar och åtgärder menar man måste göras? 
 
I beslutet står att kommundirektören ska gå vidare med upphandlingen om anbuden 
är på en nivå som kommunen kan hantera ekonomiskt. 
Vad är plan B om kommundirektören bedömer att kommunen inte kan hantera det 
ekonomiskt? Blir vi utan förskola i Bispgården i så fall? 
 
På ett medlemsmöte i Centerpartiet fick Mikael Westin i uppdrag att på ks kräva att 
en kostnadsberäkning på nödvändiga åtgärder på Småfolket skulle göras för att ha ett 
bättre beslutsunderlag. 
Anton Hammar yrkade på avslag. Varför? 
 
I framtagning av den nya skolstrukturen har man också sagt att man även ska titta på 
möjligheten att renovera Järåskolan. 
Varför vill man då flytta förskolan från Småfolket till Nipängen redan nu? 
Då försvinner ju samordningsvinsterna med förskola och skola på samma område. 
 
Slutligen, kan vi förvänta oss att bli inbjudna till dialogmöten kring skolstrukturen i 
Forsområdet? 
 
 
 
Anders Ljung 
Ordförande i Fors Företagareförening. 


